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Zápis z 20. veřej ného zasedá ní Zastupitelstva městyse Moravská

Nová Veso konaného dne 24.5.201,0 v 18.00 hod. v budově

Přítomni:

Omluveni:

dvorního traktu úřadu městyse, nám. Republiky 107

Ing. Jana Krutiíková
František Baldrirín
Ing. Drahomír Vája
[ng. Alexandr Vališ
BoŽena Peterková
Ing. Pavel Zugar
Ing. Igor Antal
Mgr. Bohumila Peková
Mgr. Hana Grossmannová
Mgr. Soňa Petrj rínošová
Jaroslav Glos
Jaroslav Kučera
Jan Tuček

Ing. Zbyněk Parma

Neomluveni: Ing. Tomáš Bábík

Zapisovatel: Martina Janulíková

ověřovatelé: Ing. Pavel Zugar
Jan Tuček

Bod č. 1 programu - Zahájení' program 20. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse

20. veřejné zasediání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves zahájil místostarosta
městyse p. Baldrirín a konstatova|, že zasedtíní bylo svoliíno řádně a včas, způsobem
v obci obvyklým a v souladu se zákonem o obcích. Přítomno je 13 ělenů zastupitelstva.
Zastupitelstvo j e usnášení schopné.

Program 20. veřejného zasediíní zastupitelstva městyse:
1. Zahájeni
2. Zpráva o činnosti rady městyse
3. Schválení rozpočtu sociálního fondu na rok 2010
4. Schválení zadánizměny č. l Územního plránu
5. Vyjádření ke stavbě Bioplynové stanice v Mor. Nové Vsi
6. Různé
7. Připomínky členů zastupitelstva městyse
8. Připomínky oběanů
9. Závěr



Usnesení č.1|20120|0
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo progr.rm 20. veřejného
zasedéni Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.212012010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zapisovatele zápisu
p. Martinu Janulíkovou.

H: 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Usnesení č.31201201'0
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu
p. Ing.Pavla Zugara.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrželse

Usnesení č.4l20l20t0
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo ověřovatele zápisu p. Jana
Tuěka.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č.512012010
Členové Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves berou na vědomí zápis zposledního
jednríď.

Slova se ujala starostka městyse Ing. Jana Krutiíková, wátila se k zápisu z minulého jednaní o
prodeji pozemků, které byly schváleny.
Smlouva na pozemek p. Fýdkové je sepsránaadána na vklad do katastru nemovitostí,
smlouva s p. Kvaltýnyovou se připravuje a vyřizuje se smlouva s p. otřísalovou a s p.
Kďužníkem.
Pan Pavel Zugar, ul. Vítězstvi,vza| svůj zríměr o koupi pozemku zpět, prodej nebude
uskutečněn.
Byl zveřejněný zétměr prodeje stavebních míst a rada připraví k příštímu zasedáni
zastupitelstva podklady k dalšímu jednríní.
V náwhu na schválení CHKO Soutok proběhlo další jednríní. Bylo odesltáno odborné
zarritavé stanovisko na ministerstvo Životního prostředí. Pracovníci ministerstva Životního
prostředí se chtějí zúčastnit osobně jedniíní zasfupitelswa u jednotliých obcí a tak na příští
zasedání k nrím přijede Ing. Utínek, kteý by chtěl občany sezniímit s klady vyhlášení CHKO
Soutok. okolní obce i nadále trvají na svých stanoviscích.

Bod č. 2 _ Zpráva o činnosti rady městyse

Zastupitelé obdrželi zprávu o činnosti rady městyse, dotazy k této zprávé:
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p. Kučera _ Smlouva o veřejném pořádku, co se tím myslí?
Starostka _ Jedná se o tomo jestli dál budeme mít obecní policii nebo jestli ýkon ochrany
veřejného pořádku předloŽíme nazák|adé smlouvy obecní polici Břeclav nebo dojde
k dohodě se státní policií Břeclav. Zatím je obecní strrížník na pracovní neschopnosti.
p. Tuček - Instalace drátěného plotu a vysazení tůjí na hřbitově, nebylo by lepší vystavět
novou zidku?
Starostka _ Nová zidka by byla samozřejmě lepší, ale nejsou nato penize, tak zatím se to
musí zabezpečit alespoň oplocením a výsadbou tují.
p. Kuěera _ Dopracovéni apříprava vyhlášky na stanovení poplatků zau|ožení stavebního a
jiného materiálu na veřejném prostranství, co to znartená?
Starostka _ Připravujeme vyhlášku, kterou by pak mělo schválit zastupitelstvo ve věci uloŽení
stavebního a jiného materiálu na veřejném prostranství. Jedná se o staveb. materiál a materiál,
kteý mají občané před domy nebo např. dřevo apod.
p. Kučera _Požáda| p. starostku, aby vysvětlila Žádost o odvoliíní ohledně vydaní stavebního
povolení p. Nešpora
Starostka - p. Nešpor měl podanou žádost o vydríní stavebního povolení na rozšíření svého
areálu ve Výmole. Městský úřad Břeclav zarnít| vydat příslušné povolení. Pan Nešpor se
odvolal na krajský uřad a ten to přeposlal navyřízení na Ministerstvo pro místní rozvoj.
Ministerstvo to vrátilo zpátky do Břeclavi k novému projednání.
p. Kučera - Proč máme vyměřený poplatek za vypouštění vody?
Starostka _ Tento poplatek je stanovený podle zákona, který se kďdoročně stanovuje podle
vyhlášky o vypouštění odpadních vod. Výše poplatků se stanoví podle míry znečištění.
V našem případě je to l4 000 - l5000,- Kč.
Kuěera _ Jak to vypadá s vrácením finanční částky zaprodej kasiíren
Starostka _ Finanční vyrovniání bylo schváleno na posledním zasediírrí a pan Skalník byl o
tomto jednání informován. Své pohledávky vůči nrím převedlp. Skalník na další osobu a
finanční vyrovniíní bude s p. Furchem z Břeclavi.
Mgr. Grossmannová _ Jak bude řešena smyěka u vlakového nádraží?
Starostka _ V rámci zabezpeěení bezpečného provozu IDS jsme poŽádali fa Signer ,aby
lypracovala návrh jak řešit parkování a stiání automobilů, popř. vyznačitzákaz parkoviíní u
restaurace Bolero.

Usnesení č.612012010
Zastupitelé Městyse Moravská Nová Ves vzali na vědomí zprávu o činnosti rady zaminulé
období.

Bod č. 3 _ Schválení rozpočtu sociálního fondu na rok 2010

Sociální fond je tvořen v souladu s $ 5 ziákona o rozpočtových pravidlech. Čerprání probíhá
podle schválené směmice o čerpríní soc. fondu a je tvořen odvody zmezd a úhradou půjček
zaměstnanců uřadu městyse. Příjmy by měly V roce 2010 činit 98 000,- Kě. Výdaje jsou
pouŽity jako příspěvek na stravování, rekreaci, odchod do důchodu, kulturu a rehabilitaci
zaměstnanců. Celkové vydaje jsou ve výši 93 000,- Kč.

Usnesení č.712012010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo navržený rozpočet
sociálního fondu na rok 2010.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrŽel se



Bod č. 4 - Schvále ní zadání změny č. |' Územního plánu

Na předminulém zasedéní zastupitelstva jsme schválily návrhy změno které vychrázely
zpožadavků vlastníků pozemků a nemovitostí nebo poŽadavků podnikatelských subjektů
nebo obce. Bylo zapracováno celkem 12 návrhů. Po schválení byly pořizovatelem územního
planu Městským úřadem Břeclav osloveny dotčené orgány a orgatizace, které se k tomu
vyjádřily _ např. min. zemědělství, ministr. prumyslu a obchodu, životní prostředí, bríňský
úřad, ministr. obrany, ěeská energetická inspekce, hasičský záchrarný sbor, Městský uřad
Břeclav, krajský úřad - odb. Životního prostředí, regionál. Rozvoje' krajská hygien. Správa,
ředitelství silnic a dálnic, MND, EoN, geolog. Správa, VaK Hodonín, povodí Moravy a taky
sousední obce Hrušky , Týnec a připomínky oběanů _ p. Balga _ Brno, p. Sobotková, o.
Skácelová, p. Mgr. Pantůčková. Tyto připomínky byly vyhodnoceny a předloŽeny ke
schválení. MůŽeme připomínkovat zmény, stiáhnout změny, ale nové změny bychom neměli
přidávat.
Starostka informovala o vyjádření někteýcb' otganizací ke změniím v územním plrínu a
upozomila na změnu č. l.11 - návrh vychází z podnětu p. Nešpora ( týká se i pozemků p.
Hetmánkové a Dar Dýha), ktery žádádo zaÍazení do smíšené zóny _ tj. vystavba sklepů a
zaiizení k rekreaci. omylem byl to tohoto zařazen i pozemek p. Mgr. Pantůčkové, kteý byl
opraven a vyřazen z této zóny.
Ing. Skácel se vyjádřil k situaci v ulici Výmol, kde by jejich bydlení narušila právě tato
smíšená zóna.
Zastupitelstvo městyse navrhuje zpŤed|oženého zadáni zprávy č. l Územního planu vyjmout
změnu č. 1.l.

Usnesení č.8120120|0
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zpÍeď|oženého zadání
změny č. 1 Uzemního plrínu Moravská Nová Ves vyřadit změnu č. l.1 1.

13 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Usnesení č912012010

1astupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo zadáni změny č. l.
Uzemního plránu Moravská Nová Ves s tím, že dílěí změna č. l .1 1 nebude dále projednávéna.

13 pro 0 proti 0 zdrže| se

Bod č. 5 - Vyjádření ke stavbě Bioplynové stanice v Moravské
Nové Vsi

Starostka městyse požáda|ap. Ing. Petra Maděřiěe, ředitele Agromoravia a.s. o vyjádření ke
stavbě bioplynové stanice. Ten sezniímil občany a zastupitele se ziíměrem zpracoviíní
zemědělských produktů, výhodami a chodem bioplynové stanice.

H:

H:
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Usnesení č. |0120|2010
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně souhlasí s vydráním územního
rozhodnutí na stavbu bioplynové stanice v Moravské Nové Vsi před vydaním stavebního
povolení pokud bude řešen problém vyuŽití digestátu.

H: 13 pro 0 proti 0 zdrŽel se

Bodč.6-Různé

Manželé Strejčkovi požáda|i o prodej pozemku p.č. II35l2' jedná se o 1m2. Rada městyse
doporučila prodej za cenv 300,. Kč/lm.. Náklady s tím spojené nese žadate|. ManŽelé mají
vypracovaný geometrický plán a bude s nimi sepsána kupní smlouva.

Usnesení č.11120120|0
Zastupitelstvo Městyse Moravská Nová Ves jednohlasně schválilo prodej pozemku
p,ě. ||3512 o výměře Imz, zacenu 300,- Kě za |m2 manželům Strejčkovým.

Návrh ředitelky MŠ na otevření 4. tŤ1dy - při zápisu do MŠ bylo přihlríšeno 30 děti, z toho 22
dětí odchfuí a stávající 3 třídy jsou nedostačující. 4. třídu máme, ale není vybavená a
vzhledem k tomu, že školský rozpočet je dan od ledna do konce prosince a školní rok od ziíří
do konce června, tak dochází k finaněním disproporcímo co se týká financoviíní personálu.
Rada městyse požádala p. ředitelku o vypracoviíní finančního pliínu, kolik by nás stálo
lybavení azaŤizení třídy a jestli by bylo nutné dofinancovat platy učitelek odzáÍi do konce
prosince letošního roku. Částka by byla asi 165 000,- Kč. l00 000,- Kě má p. ředitelka
v rezervním fondu a ty by se mohly pol:žít na financovríní třídy. Zbyvajících 65 000,- Kč
bychom měli pokýt zrozpočtu městyse. Je potřeba přijmout 2 uěitelky a pok4it část úvazku,
cožby činilo zhruba l00 000,- Kč. Stávající rozpočet s tím nepočítal, ale vzhledem k tomu, že
byl schválen prodej stavebních míst, tak by bylo možno ťrnancoviání pokrýt z tohoto prodeje.
Do příštího zasedáni zastupitelstva přichystáme rozpoětové opatření' které finanční ýbor
zkonzultuje, projedná a předloŽí ke schválení.

Usnesení č.1212012010
Zastupitelstvo Městyse Moravská nová Ves jednohlasně schválilo rozšíření MŠ o 4. třídu a
zajištění ťrnančních prostředků na vybavení amzďuučitelek v MŠ.

H. 13 pro 0 proti 0 zdržel se

Bod č.7 _ Připomínky členů zastupitelstva městyse

p. Kučera _ Moravská Nová Ves má cenu bytu za |m25,- Ké
Starostka - Ano, 25,- Kě a navýšení o inflaci. Smlouvy j sou ruzně provedené' např. býy
v DPS byly stavěny z dotaěnich peněz.
p. Kučera - okomentoval ýročni zprávlzYaK Hodonín, kterou dostal spolu s pozvánkou na
tuto schůzi a chtěl vědět v jaké částce je věcné břemeno
Starostka _ Pokud jde o věcné břemeno, tak VaK Hodonín a.s. má cenu stanovenou.
p. Tuček _ Ve sklepech u Myslivny byly záp|avy,je tam potřeba vyčistit studny, aby se tam
dala svést voda.
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Starostka - Studny byly vyčištěny, ale někdo tamnahézel stavební suť, bude se to opět čistit.
Je tam vedeno odvodnění zpo|i.
p. Tuček - Upozomil na nutnost opravit silnici v ulici K Záhumní

Bod č. 8 - Připomínky občanú

p. Fila _ Jak to vypadá s vybudováním sociiílního zařizení ve Výmole?
Starostka - Projekt je nakreslený a o stavební povolení budeme žádat, ale je zde problém
s ťrnancováním.

Bodč.9-Závér

Bc. Jana Janulíková přečetla výpis usnesení Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves.
Starostka městyse p. Ing. Jana Krutríková poděkovďa občanům a zasfupitelttmzaúčast.
20. veřejné zasedání Zastupitelstva Městyse Moravská Nová Ves bylo ukončeno v 19.30 hod.

V Moravské Nové Vsi 26. 5.20)0
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Iďg. Jana Krutríková František Baldrirín

starostka místostarosta

ověřovatelé: ú(,/+/ lanTďeeklng. Pavel

Zapisovatel: ,Ar*lurl
vÍ{naJanulíková


